
Pytanie:  

Witam serdecznie, 
Chciałabym się dowiedzieć, jak zamierza Pan rozwiązać trudną sytuację mieszkańców 
skazanych na komunikację, którą obsługuje PKS Zielona Góra. Wcześniej spóźniające się 
autobusy o 10-15 minut okazują się niczym w porównaniu z tym, co dzieje się od zeszłego 
tygodnia, od kiedy to autobusy wcale nie przyjeżdżają!!!! Jak mamy dostać się do szkół i miejsc 
pracy skoro gmina nie potrafi zapewnić nam odpowiedniej komunikacji. 
Proszę o pilną interwencję w tej sprawie. 
Pozdrawiam  
 
 
 

Odpowiedź:  

PKS Zielona Góra jest zewnętrznym przedsiębiorstwem obsługującym przewozy pasażerskie na 
terenie gminy Świdnica od ponad 7 lat. W ostatnim czasie jakość usług świadczonych przez tego 
przewoźnika znacznie spadła. Tak jak Państwo kierują swoje uwagi do nas, tak my stale 
wysyłamy nasze skargi na nierzetelność tej firmy do jej Zarządu, prezesa i pracowników. Dzisiaj 
otrzymałem pismo próbujące wyjaśnić przyczyny opóźnień, czy niezrealizowanych przez PKS 
połączeń. Te wyjaśnienia na pewno nie są satysfakcjonujące ani dla mnie, ani dla Mieszkańców. 
Ponieważ nie ma możliwości zastąpienia obecnego przewoźnika inną firmą zewnętrzną, 
podjąłem już działania zmierzające do utworzenia w ramach Zielonogórskiego Związku 
Powiatowo-Gminnego nowego przedsiębiorstwa komunikacyjnego w formie spółki, na której 
funkcjonowanie Gmina Świdnica                    i pozostałe gminy powiatu zielonogórskiego będą 
miały realny wpływ.  
 
 

                                                                  Pozdrawiam 

       Krzysztof Stefański 
          Wójt Gminy Świdnica 

 

 
 

 

 

 
 


